



**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION  
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ  
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

**№19-2/83emb**

The Secretariat of the Conference on Interaction and Confidence Building Measures in Asia (CICA) presents its compliments to the Ministry of Foreign Affairs of Republic of Kazakhstan and Embassies of the CICA Member States in Ankara, Beijing, Moscow and Nur-Sultan, and in reference to the Secretariat's note No. 19-2/62emb dated February 2, 2021 has the honour to inform that the Secretariat has not received any objections with regard to Mr. Marat Janikeyev's secondment by the Republic of Kazakhstan as a member of professional personnel on the position of Officer until February 15, 2021.

It is therefore supposed that the Member States have approved the candidature of Mr. Marat Janikeyev as a member of the CICA Secretariat's professional personnel.

The Secretariat avails itself of this opportunity to renew to the Ministry of Foreign Affairs of Republic of Kazakhstan and Embassies of the CICA Member States the assurances of its highest consideration.

Nur-Sultan, 17 February 2021



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS  
OF THE REPUBLIC OF KAZAKHSTAN  
AND  
EMBASSIES OF CICA MEMBER STATES  
Ankara, Beijing, Moscow, Nur-Sultan**



**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION  
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ  
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

**№19-2/83emb**

Секретариат Совещания по взаимодействию и мерам доверия в Азии (СВМДА) свидетельствует свое уважение Министерству иностранных дел Республики Казахстан и посольствам государств-членов СВМДА в Анкаре, Пекине, Москве и Нур-Султане, ссылаясь на ноту Секретариата №19-2/62emb от 2 февраля 2021 года, имеет честь сообщить о том, что Секретариат в срок до 15 февраля 2021 года не получил каких-либо возражений относительно секондирования Республикой Казахстан г-на М. Джаникеева в качестве члена профессионального персонала на должность специалиста Секретариата СВМДА.

Таким образом, полагается, что государства-члены одобрили кандидатуру г-на М. Джаникеева в качестве члена профессионального персонала.

Секретариат пользуется случаем, чтобы возобновить Министерству иностранных дел Республики Казахстан и посольствам государств-членов СВМДА уверения в своем высоком уважении.

город Нур-Султан, 17 февраля 2021 года



**МИНИСТЕРСТВО ИНОСТРАННЫХ ДЕЛ  
РЕСПУБЛИКИ КАЗАХСТАН**

**И**

**ПОСОЛЬСТВА ГОСУДАРСТВ-ЧЛЕНОВ СВМДА  
города Анкара, Москва, Нур-Султан, Пекин**